
Očkovaný poslanec Erik Kaliňák zo SMERU
má veľké zdravotné problémy, ľutuje:
„Očkovanie nie je cesta z pandémie!“ a
prináša mimoriadne informácie o utajených
zmluvách s výrobcami vakcín a o problémoch,
ktoré má po druhej dávke!
- CZ24 News | 12. listopadu 2021

SLOVENSKO: Politik zo strany Smer-SD Erik Kaliňák sa zameral na fakt, že farmaceutické
spoločnosti, ktoré stoja za vakcínami proti ochoreniu covid-19, majú netransparentné
zmluvy. Porozprával aj o svojej skúsenosti s vakcínou

 

Väčšina a hlavná časť textu zmlúv týkajúca sa dodávok, zodpovednosti a odškodnenia je začiernená a
neprístupná. Čo vrhá zlé svetlo na obsah zmlúv. Ak je všetko v priadku a transparentné, prečo o tom
nemôžu občania, ktorí sa rozhodnú nechať zaočkovať, vedieť?

Týka sa to vakcín od spoločnosti Moderna a Pfizer. Pri Pfizeri sú niektoré strany dokonca úplne
začiernené. Hlavne pri odškodnom a testoch o kvalite.

„Ako sa môžu diviť, že ľudia im neveria, keď sami začierňujú zmluvy, kde sa
ľudia majú dozvedieť štandardné veci?“ Pýta sa Kaliňák.

„Transparentnosť, zákonnosť a pravdivosť. Toto sú tri kľúčové momenty, aby sa
boj s pandémiou nezvrhol na boj s vlastným národom,“ dodáva Kaliňák s tým, že sa
naša vláda nepripravila na ďalšiu vlnu.

Kaliňák vytýka vláde aj to, že stále nemáme žiaden liečebný protokol. A človeka s koronavírusom iba
izoluje a pomocnú ruku mu podá, až keď potrebuje pľúcny ventilátor.

Vláde odkazuje, aby sa nespoliehali na očkovanie, otvorili oči a pozreli sa do zahraničia. Napríklad
do Holandska, kde majú viac ako 80 % zaočkovanosť, no napriek tomu sú na pokraji kolapsu.

Kaliňák sa podelil aj s osobnou skúsenosťou s koronavírusom. Sám ochorenie prekonal a je aj
zaočkovaný.

„A od zaočkovania mám problémy s tlakom, ktoré som predtým nemal,“ priznáva.

Keďže očkovanie nemá len benefity ale prináša so sebou aj vedľajšie účinky, je podľa Kaliňáka
potrebné nechať ľudí vybrať si.
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„Očkovanie nie je cesta z pandémie,“ dodáva s tým, že jediný efekt vakcín je, že sa
posunul priemerný vek pacientov.

Problémom je, že vládnym politikom nikto neuverí, lebo klamali, že očkovanie je sloboda, očkovaný
neochorie a určite neskončí v nemocnici. Rovnako považuje za klamstvo aj výrok, že pre očkovaných
pandémia skončila.

Kaliňák preto vyzýva, aby ukončili tlak na očkovanie a venovali sa liečbe. Pretože len včasná a
správna liečba skutočne pomôže.
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